
Изявление на Розалин Трендафилов, член на 

ВСС от квотата на прокурорите 

 

Благодаря за доверието, което е чест и голяма 

отговорност за мен. Радвам се, че посланията ми са 

приети от магистратите. Считам, че това е защото са 

били професионално етични и разбираеми.  

Няма да забравя обещанията, че няма да 

спестявам труд и желание натрупания в годините 

професионален опит да бъде правилно и  изцяло 

приложен в работата ми във ВСС. 

Най-голямото ми лично удовлетворение ще 

бъде, когато тези, които ми повярваха и подкрепиха 

да кажат „ Ти оправда нашите очаквания“.  

Винаги досега обединителното начало е било 

водещото в  професионалната ми дейност.  Ще 

продължавам и ще залагам на него в бъдещата ми 

работа за да видя ВСС и съдебната система силни 

единни и независими. 

 Искам да благодаря на Вас, представителите на 

българските медии, че обективно препратихте към 

обществото моите послания.  

ОЩЕ ВЕДНЪЖ БЛАГОДАРЯ НА ВСИЧКИ!  


